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Abstract (en)
The closure consists of a hollow cone (1), consisting of a cone neck (2) and cone head (3), a membrane (4) situated in the cone head, a disc (5)
situated over the membrane and made of an elastic material, if appropriate with a recess (6) serving as a puncture marking, and a cover (7) which
tightly seals the disc (5) and has a tear-open arrangement (8). The closure is used for the accurately leakproof sealing of a transparent plastic bag
containing an infusion solution. It can be sterilised and thus guarantees the sterility of the puncture surface for infusion devices, can be resealed
after removal of the infusion device, can be opened quickly and without difficulty, and is designed in such a way that only inert materials come into
contact with the infusion solution.

Abstract (de)
Verschluß für einen Plastikinfusionslösungsbeutel. Der Verschluß besteht aus einem hohlförmigen Konus (1), bestehend aus Konushals
(2) und Konuskopf (3), eine im Konuskopf sich befindliche Membran (4), eine über der Membran sich befindliche, aus einem elastischen
Material bestehende Scheibe (5) gegebenenfalls mit einer als Durchstichmarkierung dienenden Aussparung (6) und einem die Scheibe
(5) dicht verschließenden Deckel (7) mit Aufreißvorrichtung (8). Der Verschluß dient dem absolut dichten Verschließen eines klarsichtigen
Plastikinfusionslösungsbeutels, läßt sich sterilisieren und gewährleistet damit Sterilität der Einstichfläche für Infusionsgeräte, läßt sich nach
Herausziehen des Infusionsgerätes wieder abdichten, schnell und problemlos öffnen und ist so ausgebildet, daß nur inerte Materialien mit der
Infusionslösung in Kontakt stehen.
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